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1. Pitanja postavljena Ministarstvu komunikacija i prometa BiH: 

1. “Prije osam mjeseci u medijima smo obaviješteni da do studenoga BHDCA, znači 

naša Direkcija za civilno zrakoplovstvo, preuzima kontrolu bh. neba. Tako je bar 

izjavio ministar Hadžić. Je li BHDCA spremna i jesu li ispunjeni svi preduvjeti za to, 

te je li do toga i došlo ili nije? Ako nije, zašto? 

2. Što je Ministarstvo komunikacija i prometa BiH učinilo da iz svoje nadležnosti 

pripremi BiH za 1. srpnja - dan ulaska Republike Hrvatske u EU, te kakve neprilike 

bh. gospodarstvo i građani mogu očekivati od toga datuma? 

3. Početkom 2014. godine naši susjedi gase analogni signal za elektroničke medije. Je li 

BiH spremna za taj trenutak i u kojoj je fazi u BiH proces digitalizacije, te kakve 

posljedice možemo očekivati? 

4. Zašto ne počinje izgradnja mosta na rijeci Savi u Svilaju? Je li istina da je izvođač 

radova Strabag podnio tužbeni zahtjev zbog kašnjenja u uvođenju u radove, s 

odštetnim zahtjevom za iznos od oko 2.880.000 eura, te tko će snositi odgovornost za 

nanesenu štetu Bosni i Hercegovini?” 

2. Pitanje postavljeno Federalnom ministarstvu pravde: „Jeste li upoznati sa stanjem i 

uvjetima boravka u Kazneno-popravnom domu Luke Bihać?” 
 


